

NAMA GERAN : PROFESSIONAL DEVELOPMENT RESEARCH UNIVERSITY

Perkara	Keterangan
Objektif	<ol style="list-style-type: none">1. Melatih graduan PhD yang baru untuk memantapkan kemahiran dalam bidang penyelidikan.2. Melatih penyelidik menghasilkan penerbitan berimpak tinggi3. Menjalin kerjasama dengan Universiti ternama
Syarat Khusus	<ol style="list-style-type: none">1. Diselia oleh staf akademik UTM berjawatan Prof Madya dan ke atas.2. Calon mestilah dalam tempoh LIMA (5) tahun selepas menamatkan Ijazah Doktor Falsafah dari Universiti yang diiktiraf
Syarat Permohonan	<ol style="list-style-type: none">1. Terbuka kepada calon dalam dan luar Negara2. Memiliki Ijazah Doktor Falsafah dari Universiti tersenarai dalam Senarai QS ataupun yang telah menjalin kerjasama dengan UTM.3. Mempunyai pengalaman menjalankan penyelidikan dan telah menghasilkan DUA (2) kertas kerja dalam jurnal berindeks WOS sebagai Penulis Pertama ataupun Penulis Kedua (status penerbitan yang diambil kira adalah penerbitan <i>in press</i> dan <i>published</i>)
Projek	<ol style="list-style-type: none">1. Program penyelidikan perlu mengandungi sekurang-kurangnya DUA (2) projek.2. Ketua Program adalah staf akademik UTM dan mesti mengetuai SATU (1) projek dalam program tersebut.3. Ketua Program perlu menjadi ahli bagi projek-projek lain.
Tempoh	<ol style="list-style-type: none">1. Tempoh projek penyelidikan adalah tidak melebihi 12 bulan.
Amaun Geran	<ol style="list-style-type: none">1. Peruntukan tidak melebihi RM80,000.00.
Lokasi	<ol style="list-style-type: none">1. Projek hanya boleh dijalankan di Malaysia sahaja.2. Penyelidik dan penyelia perlu berada di lokasi yang sama.

Output	1. Perlu menghasilkan DUA (2) kertas kerja yang tersenarai dalam Q1/Q2 sebagai Penulis Pertama (status penerbitan yang diambil kira adalah penerbitan <i>in press</i> dan <i>published</i>).
Proses Permohonan	1. Permohonan perlu dihantar melalui Penyelia dan disahkan oleh Dekan Research Alliances.
Penilaian Proposal	1. Proposal akan dinilai oleh Jawatankuasa Pemilihan dan Pelantikan Pembangunan Profesional.